
 

 

Protokoll från telefonmöte 2011‐08‐07

 

Närvarande: Patrik Hallberg, Kerstin Ideborg, Lennart Ericsson, Martin Lindgren, 

Lars Hultgren och Carina Nilsson (SBHK) 

Ej anmält förhinder: Lenny Hopman och Jens Remnert 

 

§ 21  Mötets öppnande 

Ordförande Patrik Hallberg öppnade mötet och hälsade Carina Nilson 

från SBHK välkommen 

 

§ 22   Föregående protokoll 

Protokollet från föregående telefonmöte gicks igenom. 

Noterades att Lars även ingår i Avelskommittén. 

Protokollet lades sedan till handlingarna. 

 

§ 23  Organisationsfrågor 

§ 23.1 Avelskommittén 

 CAO Ras är klart men skall kompletteras med en hälsoenkät. Lars 

håller på med den och har skickat ut ett förslag. Carina hade 

också ett förslag på en lite fylligare enkät. Denna skickas till 

styrelsen för information. Styrelsen kommer med synpunkter till 

Lars inom 14 dagar. 

Samtidigt skall det gå ut en medlemsenkät, se mer under § 25 

 

§ 23.2 Utställningskommitté 

 Lars planerar och söker för en officiell utställning för klubbens 

raser 2014. 

 SOK fick en förfrågan från Carina om vi ville anordna en 

inofficiell utställning i Karlstad den 1 april 2012 för alla raser i 

samband med SBHK:s special som är den 2 april 2012. Patrik 

kollar efter möjliga lokaler. 

 SOK fick också erbjudande om att stå för fiket under SBHK:s 

utställning den 2 april mot en ersättning på 1000 kr. 

  

§23.3 PR/Hemsidan 

 Diskuterades om klubben skall vara med på Stockholm 

Hundmässa. Det konstaterades att förra årets monter var en succé 



och borde upprepas även i år. Ett deltagande är lite beroende på 

klubbens ekonomi. 

 Lennart påminde igen att de som inte har skickat in bild och 

presentation till hemsidan skall göra det snarast. 

 

§23.4 MH 

 MH‐beskrivningar. Problem med att hitta plats för att genomföra 

MH‐beskrivningar. Patrik pratar med Ken Lundahl (SKK) om vi 

kan få någon hjälp därifrån för att hitta lämpliga platser. 

Diskuterades också en artikel i Hundsport Special om bland annat 

ovcharkornas ointresse för lek. 

 

§ 23.5 Arbetsdag 

Arbetsdagen blir den 1/10 2011 i Mariestad, preliminärt på Rattugglan. 

Då skall vi primärt jobba med att får färdigt RAS och enkäterna. 

Lars föreslog att vi också  skulle ta lite om styrelsearbete, detta görs i 

mån av tid. 

Silvana Carlén från SBHK skall också bjudas in till arbetsdagen. 

 

§ 24   Ekonomiska frågor 

Klubbens behållning är 3478 kr + handkassa 

 

§ 25  Arbetsplan 

§ 25.1 Enkät 

Diskuterades vad enkäterna skall innehålla. Det skall tas fram dels en 

medlemsenkät och en hälsoenkät.  

En viktig del i medlemsdelen är Vad vill medlemmarna och klubbens 

inriktning.  

Hälsodelen bör ha ett fokus på mentalitet. 

Frågorna skall vara lätta och fokusera på positiva saker och i mesta 

möjliga mån alternativfrågor. 

Enkäterna skall vara anonyma. 

Enkäterna skickas till alla som har ovcharka i SKK:s hunddata. Carina 

beställer ett aktuellt adressregister från SKK. 

 

§ 26  Medlemsfrågor 

 I dagsläget har klubben 37 medlemmar.  

 Efter en fråga från en medlem så bestämdes det att det skall 

skickas ut ett ”medlemskort” till medlemmarna i första hand på 

mail. 

 

§ 27  Information 



 Martin har varit i Borås och Tvååker med sina två Kaukasiska och 

träffat intresserat folk.  

 Mera gulliga bilder till klubbens hemsida. 

 

§ 28  Övriga frågor 

 Martin önskade att klubben skulle skaffa klistermärken till fönster 

och andra saker med klubbens logga. Lennart tar fram en ny 

version av klistermärket med vit text och beställer nya.  

 Carina informerade att SBHK skall ha en Dommarkonferens 2015 

för vissa av SBK:s raser. 

 En framtida sak är att klubben kan ta fram Raskompendier. 

 När det gäller utställningar så är det viktigt att ställer upp i 

gruppfinalerna om man har blivit BIR. Detta är ett utmärkt sätt att 

visa upp och marknadsföra raserna. 

 SBHK:s ordförandekonferens. Det ställdes en fråga om varför den 

för det mesta ligger i Lenhovda. Det är i första hand ekonomiska 

skäl till detta. Carina var öppen om idén att lägga den vartannat 

år någon annanstans. 

 Det skall vara ett tema nummer i Hundsport om Kaukasik. Patrik 

kollar om klubben kan få läsa artikeln först. 

 En diskussion om att minska användningen av ordet ovcharka. 

Föreslogs att vi i första hand bara skall använda Kaukasisk, 

Centralasiatisk och Sydryssk. 

  

§ 29   Möten 

Nästa möte bestämdes till 2011‐10‐01 då det blir arbetsmöte i Mariestad 

 

§ 30  Avslutning 

Mötet avslutades och Patrik tackade för visat intresse 

 

 

 

 

 

Ordförande 

 

 

Patrik Hallberg 

Sekreterare 

 

 

Lennart Ericsson 
 


